
 
 

April 21, 2023 decisions of the Supervisory Board 
with respect to the remuneration of  

the new Chief Strategy and Investment Officer  
and Chief Customer and Retail Officer 

 
 
 
On April 21, 2023, upon the recommendation of the Governance, Nomination and Remuneration Committee, the Supervisory 
Board decided that the Unibail-Rodamco-Westfield SE remuneration policy as it appears in the 2022 Universal Registration 
Document shall apply to Mr. Vincent Rouget and to Ms. Anne-Sophie Sancerre when they begin their mandate at the Management 
Board respectively as Chief Strategy and Investment Officer (CSIO) on June 1, 2023, and Chief Customer and Retail Officer 
(CCRO) on May 2, 2023, as follows:  
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Décisions du Conseil de Surveillance du 21 avril 2023 
relatives à la rémunération des Membres du Directoire, 

respectivement, Directeur Général Stratégie et Investissements 
et Directrice Générale de la Stratégie Client et du Commerce 

 
 
 
Le 21 avril 2023, le Conseil de Surveillance, sur recommandation du Comité de la Gouvernance, des Nominations et des 
Rémunérations, a décidé que la politique de rémunération d’Unibail-Rodamco-Westfield SE telle que décrite dans le Document 
d’Enregistrement Universel 2022 s’appliquera à Monsieur Vincent Rouget et à Madame Anne-Sophie Sancerre lors de leur prise de 
fonction au Directoire, respectivement en qualité de Directeur Général Stratégie et Investissements le 1er juin 2023, et 
Directrice Générale de la Stratégie Client et du Commerce le 2 mai 2023, comme suit : 
 
 

 


